

oerlikon
barmag

Rejoin the Premier League

重返第一梯队



Upgrade & modernization: take-up

Filament spinning systems manufactured by Barmag operate for decades – and that is a good thing. However, the development of machines and systems, spinning processes and further processing is constantly progressing. And it is essential that you keep up to speed here.

But how can you do this without replacing all your machines and systems? Upgrading and modernizing the take-up are an excellent solution – with manageable costs and comparably little effort.

The benefits to you:

- Automatic high-speed winder, either with cam shaft, grooved roller or bi-rotor
- Cost reduction due to low waste rates in production and further processing
- Increased profitability as a result of precision package build
- Higher winding density
- Improved transport reliability for the packages
- The superlative quality of the package enables access to other markets
- Energy benefits as a result of the new winder technology
- Easy spare parts provision
- In part, re-utilization of the tools from old machines and systems.

Interested? Then simply let us put together a customized solutions package for you. To ensure that you also start playing in the Premier League again.

升级和更新改造：卷绕机

巴马格生产制造的长丝纺丝系统可以运行几十年——这是件好事。但纺丝工艺和其它工艺都在不断进步。而跟上这种发展速度是至关重要的。

但不升级换代现有的设备和生产系统又如何跟得上这种发展的步伐？那么卷绕机的升级和更新改造是很好的解决方案——成本容易控制且付出的努力相对较少。

您能获得的利益：

- 全自动高速卷绕头，可选兔子头式、槽辊式或拨叉式卷绕头
- 生产和进一步加工过程中废丝极少而降低了成本
- 获得优良卷绕成形增加利润
- 较高的卷绕密度
- 包装运输的可靠性提高
- 高品质卷装易于被下游市场接受
- 新卷绕机技术获得节能效益
- 备件易得
- 旧机器和系统的部分工具可重新利用

您感兴趣吗？那么让我们为您量身定制适合您的解决方案包，助力您重返化纤生产商第一梯队。

Oerlikon Barmag

Zweigniederlassung der Oerlikon Textile GmbH & Co. KG
Zwickauer Straße 247 · 09116 Chemnitz
GERMANY
Phone +49 371 23 88 240 · Fax +49 371 85 21 42
manuela.friedrich@oerlikon.com

欧瑞康（中国）科技有限公司上海分公司

上海裕通路100号洲际商务中心48F
电话：021-52885970
传真：021-52885926
邮箱：sales.barmag.sha@oerlikon.com